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2720 Vanløse 
Til Vanløse Lokaludvalg, notat vedr. opfølgning på møde.  
 
 
Lokaludvalgets arbejdsgruppe for Trafik og Plan har den 3. september 
holdt møde med Teknik og Miljøforvaltningens Center for Anlæg 
(CAN) vedr. Albertslundrutens strækning på Hyltebjerg Allé og Linde 
allé, med en gåtur på stedet.  
 
På baggrund af drøftelser på mødet ønskes der en uddybende 
forklaring af en række punkter, ligesom der ønskes en drøftelse med 
Teknik og Miljøforvaltningens Center for Veje (Vejmyndighed) eller 
alternativt Cykelsekretariatet om en række punkter. Nærværende notat 
er en kort opsummering af mødet, til lokaludvalgets orientering og 
som baggrund for evt. videre beslutninger. 
 
Om mødet: 
CAN orienterede på turen om, at man ikke på nuværende tidspunkt 
har igangsat arbejdet med cykelstier i Grøndalsparken (Linde Allé-
Damhussøen), som blev godkendt til budget 2013.  
 
CAN afviste umiddelbart at det ville give mening at arbejde videre 
med en tunnel/ bro ved krydsningen af Grøndals Parkvej. 
Lokaludvalget vil på det ordinære møde blive orienteret om de 
beregninger forvaltningen har på forskellige krydsningsløsninger på 
Grøndals Parkvej. 
 
CAN orienterede på mødet desuden om følgende: 
 

- der er ikke midler til at skabe bedre plads på Linde Allé 
indenfor rammerne af de eksisterende projekter.  

- Forvaltningen vil overveje forslag om blåmaling af vejareal 
tanken ved T-krydset ved Linde Allé/ Hyltebjerg Allé. 

- Stykket op til Ålekistevej har ikke samme behov for at blive 
renoveret. 
  

Arbejdsgruppen anbefalinger til opfølgning: 
 
Vedr. strækningen ned til Krogagervej er der behov for, at 
forvaltningen holder et møde med ejere m.v., for at drøfte muligheden 
for udvidelse af cykelarealet. Der er visse steder plads til udvidelse af 
cykelstien, efter flytning af lysmaster og evt. nedlæggelse af 
parkeringspladser. 
 
Der er ingen større problemer på det resterende stykke. 
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Albertslundrutens forløb ved Damhussøen og -Engen er ikke optimal. 
Forvaltningen bør grundigt overveje, hvordan dette kan håndteres, 
særligt under den videre behandling af Helhedsplanen for Harrestrup 
Å, Skybrudsplaner og i arbejdet med en kommende udviklingsplan.  
 
Adgang til ruten fra Damhussøen er vanskelig, og det ville derfor være 
brugbart med en koordinering af planerne for ruten i Grøndalsparken 
med projektet vedr. forbedringer Albertslundruten, cykelsti på 
Jernbane Allé og øvrige planer for renovering og etablering af 
cykelstier i Vanløse, hvortil der er budgetteret midler i cykelpakke 
V/budget 2013. Lokaludvalget vil gerne bede forvaltningen vende 
tilbage med en orientering om planerne for cykelstier i Vanløse. 
 
Lokaludvalgets arbejdsgruppe ønsker, at der i lokaludvalget træffes 
beslutning om, at lokaludvalget udarbejder en samlet trafikplan for 
cykler, så lokaludvalgets holdninger og hidtidige arbejde bliver samlet 
og kan indgå i samarbejdet med forvaltningen. Derefter kan 
lokaludvalget invitere Kommunens Vejchef til et afklarende møde om 
ejerforhold, samt opfordre, at CAN tager initiativ til et beboer/ 
borgermøde om Hyltebjerg Allé. Og der kommer afklaring på de 
forskellige cykelforbedringer i Vanløse i forbindelse med 
Cykelpakken V.  
 


